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Thereationship of visual sports media with the trend towards competitive sports practice
A field study for high school students

Abstract
This study deals with the relationship between the media and the trend towards sports
practice. It aims to stand on the reality of sports media, and the diagnosis of deficiencies that
hinder the achievement of the targeted goals, as well as knowledge of its impact on the young
person's direction towards sports practice. The results showed a positive correlation between
the trends towards the visual media implications and their attitudes towards Sports practice.

Keywords: Sports media, sports practice, direction, competitive sports activity.

Larelation entre les médias sportifs visuels et la tendance a la pratique de sports de
compétition
Une étude de terrain pour leslycéens

Résumé

L'étude traite de la relation entre les médias et |a tendance a la pratique sportive, et vise a
comprendre la réalité des médias sportifs, et a diagnostiquer les lacunes qui entravent la
réalisation des objectifs, ains qu'a connaitre son impact sur |'orientation du jeune vers la
pratique sportive. Les résultats ont conclu que les habitudes de visionnement des programmes
de sports visuels faconnent la tendance vers la pratique sportive, Nous trouvons également
une corréation positive entre les attitudes envers le contenu visuel des médias et leurs
attitudes envers la pratique sportive.

Mots-clés: Médias sportifs, pratique sportive, direction, activité sportive de compétition.
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